
       MINNESANTECKNINGAR 
       Ordförandeträff 
       Torsdag 12 december 2022 kl 10.00-11.40
       Digitalt via Teams 
Närvarande:  
11 föreningsrepresentanter,  
10 distriktsstyrelsen  
Totalt antal representerade föreningar: 15 
 
 
 

1. Teman för dagen 
Ove Göransson, distriktsordförande, hälsar alla välkomna och presenterar tema för 
dagarna. 
 
2. Information från Riks ordförandeträff 
Ove informerar från ordförandeträff med Riks 7 december. 
- Dan Larsson informerade om Harald och behörighetsmatriser samt hur man tar ut 
rapporter.  
- Åsa Lindestam tog upp pensionsfrågan som saknas i regeringens budget. Det enda som 
nämns är sänkt skatt för de som arbetar efter 65 år. 
- Riks har svårt att få ut sitt budskap i tidningar som hellre publicerar insändare än press-
meddelande. 
- Information om stödet till regionerna. 
- Bo Andersson, ordförande för PRO folkhögskola, informerade om att folkhögskolans 
administration flyttas till Österfärnebo folkhögskola vid årsskiftet. Pågår förhandlingar 
med Gysinge om utbildningar. 
- PRO Blekinge gör insamlingar av pantflaskor men idrottsföreningarna i Blekinge har 
vänt sig emot detta och tycker att idrottsföreningarna själva ska få sköta insamlingarna. 
- App-bolaget erbjuder PRO-föreningar att lägga ut material i en app där bolaget sedan 
olagligt använder materialet för försäljning till företag i marknadsföringssyfte. 
PRO Riks håller själva på att ta fram en app för distrikt och föreningar. 
- PRO Örebro föreslår att riks har en extra ordförandeträff för genomgång och förklaring 
av de nya stadgarna. 
- Spf har gjort en app för hemtjänstvärdering som kommunerna kan använda. Appen är 
dyr, 20-50000 kr. KPR uppmanas att påverka kommunerna att inte lägga så mycket pengar 
på en app.  
 
3. Information om distrikt Bohusläns ordförandeträff 
Gun ger information om sammanställning av de grupparbeten som gjordes på 
ordförandeträffen i Ljungskile 18 november.  
Sammanställningen innehåller förslag till utbildningar som distriktet ska genomföra samt 
ordförandeträffarnas innehåll.  
 
 



4. Anmälan av nya KPR-representanter 
Kersti uppmanar alla föreningar att meddela respektive kommun vilka som valts som 
KPR-representanter för kommande mandatperiod. Viktigt att också meddela namnen till 
distriktet för registrering i Harald.  
 
5. Information om dialogdag med Åsa Lindestam 
Ove informerar om den planerade dialogdagen med Åsa Lindestam och Anna Lövdahl 
den 18 januari. De kommer till distriktsexpeditionen i Uddevalla kl 10.00. Alla 
föreningsordförande är välkomna att delta. Mail om anmälan kommer. 
Distriktsstyrelsens arbetsgrupp har sammanställt sex frågor som har skickats till Åsa 
Lindestam.  
 
6. Information om resor 
Bill informerar om reseträff till Helsingfors 19 mars samt resa till Skottland 12 maj. 
Resekurs för reseansvariga kommer i vår. 
 
7. Övrigt 
- Kersti informerar om kassörsenkät hösten -22 som gått ut till fyra olika distrikt. 
Det finns en Kassörshandbok på Intranätet. 
Riks planerar att stötta distriktens kassörer med utbildning för föreningskassörer samt ev 
upphandling av bokföringsprogram. 
Distriktet planerar en planeringsträff i januari för att sedan bjuda in föreningskassörerna 
till information och vidare träffar. 
 
- Valberedningen har skickat ut nomineringsbegäran med uppmaning till föreningarna att 
lämna nomineringar senast 20/2-23. Ove meddelar att han inte står till förfogande. 
 
- Thore Hansson, trafikansvarig, framför önskemål att distriktet tar med fråga till dialog-
dagen om riks kan ta fram material för trafikansvariga. Ove skickar frågan till riks.  
 
8. Avslutning 
Ove avslutar mötet och önskar alla en riktigt God Jul. 
 
 
 
Minnesanteckningar förda av  
Ann-Christine Friberg 


